

鄉郊代表當選人的書面誓言

**Written Oath of
Rural Representative**

根據《鄉郊代表選舉條例》（第576章）第36B條，當選為鄉郊代表的人必須要在就任前，以訂明方式簽妥書面誓言，宣誓擁護《基本法》及效忠中華人民共和國香港特別行政區。

As stipulated in section 36B of the Rural Representative Election Ordinance (Cap. 576), a person elected as a Rural Representative (RR-elect) must sign a written oath in a prescribed manner to uphold the Basic Law and bear allegiance to the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China before holding office.

鄉郊代表誓言的正本必須在憲報刊登選舉結果日期起計30日內的通常辦公時間內，由鄉郊代表當選人親自或派專人交回指定地點。通常辦公時間是指星期一至五（公眾假期除外）上午9時至下午6時。

An RR-elect must return the original of a signed Rural Representative Oath, either in person or by hand, to the designated location during ordinary business hours (i.e. from 9 a.m. to 6 p.m. on any weekday (except general holidays)) within a period of 30 days beginning on the date of publication of the election result in the Gazette.

遞交誓言的指定限期 Prescribed Period for Submitting the Oath

鄉郊代表當選者 RRs-elect	遞交誓言的指定限期 Prescribed Period for Submitting the Oath
自動當選 Returned Uncontested	1.12.2022 – 30.12.2022
於2023年1月8日村代表選舉中勝出 Elected on the Village Representative Election to be held on 8 January 2023	13.1.2023 – 13.2.2023
於2023年1月15日街坊代表選舉中勝出 Elected on the Kaifong Representative Election to be held on 15 January 2023	20.1.2023 – 20.2.2023

任何鄉郊代表當選人如未能符合法定宣誓要求，會喪失擔任鄉郊代表的資格，以及不得在5年內再次參加鄉郊代表選舉。

Any RR-elect who failed to comply with the statutory oath-taking requirement would be disqualified from holding office and standing for an Rural Representative election again within five years.

鄉郊代表選舉熱線：2152 1521

Rural Representative Election Hotline : 2152 1521



多謝各位
Thank you